
The scholarship program offered by the Romanian state, through the Ministry of Foreign Affairs, to foreign citizens, based on G.D. 288/1993, for the academic year 2018 - 2019

METHODOLOGY

1. General conditions for awarding scholarships

Number of scholarships: 85 scholarships for under- and post-graduate studies in Romania, by means of selection of application files, organized by the Ministry of Foreign Affairs (MFA) and the Ministry of National Education and Scientific Research (hereafter, MNE), in keeping with Romanian current legislation.

Qualification criteria:

- 1) foreign citizens coming from all the states of the world, except for EU member states. Foreign citizens of Romanian origin and those belonging to the neighboring historic Romanian communities benefit from other scholarship programs.
- 2) The applicant for the scholarship must not hold Romanian citizenship, did not request or did not obtain a form of protection in Romania, is not a stateless person whose residence on Romanian territory is officially recognized according to the law, is not a member of the diplomatic corps accredited to Bucharest or member of family of the diplomatic corps accredited in Romania, has not benefited from a scholarship from the Romanian state on the same course of study.
- 3) The applicant for the scholarship must present study papers issued by accredited / recognized educational institutions, have *good results in education, respectively an average of the study years of at least 7 (seven) corresponding to the scoring system in Romania or the "Good" score, as the case.*
- 4) The applicant for the scholarship *has not, until 31 December of the year in which he / she was nominated, more than 35 years of age - for bachelor and master studies and 45 years respectively - for doctoral studies or for postgraduate studies, including health field.*

The scholarships are awarded for **3 study cycles**:

a) for the first cycle (licenta): This scheme is dedicated to graduates of high schools or of equivalent pre-university studies, as well as to candidates who require the continuation of their studies in Romania. The complete cycle of university studies lasts for 3 to 6 years, according to the specific requirements of the chosen faculty, and ends with a final examination (licenta).

b) for the 2nd cycle (master): This scheme is dedicated to graduates of university/post-graduate studies; it lasts for 1,5 to 2 years and ends with a dissertation.

c) for the 3rd cycle (doctorate) this scheme is dedicated to the graduates of university/postgraduate studies (i.e. master); it lasts for 3-4 years, in keeping with the specific requirements of the chosen faculty, and ends with a doctor's thesis. Admission to a PhD course is conditioned by an entrance examination.

More information is available in APPENDIX 3.

The fields of study are: political and administrative sciences, education sciences, Romanian culture and civilization, journalism, technical studies, oil and gas, agricultural sciences, veterinary medicine, architecture, visual arts.

For more information, please see APPENDIX 4.

Language of study: In order to promote the Romanian language and culture among foreign citizens, the beneficiaries of scholarships granted by the Romanian state should study only in the Romanian language. The candidates who do not know Romanian are offered one supplementary preparatory year to study the language.

The following categories of persons are exempted from the obligation to submit the Certificate of graduation of the preparatory year, when enrolling in Romanian language teaching programs:

- a) persons presenting Romanian studies (diplomas and certificates) or educational papers, school situations attesting at least four consecutive years of study followed in the Romanian language, in an educational facility / institution in the Romanian national system;
- b) those who, in order to enroll in university education, promote the Romanian language test organized according to the regulations in force.
- c) those who, for the purpose of enrolling in the university education, have attestations of linguistic competence for the Romanian language, the minimum level B1, issued according to the regulations in force.

2. Steps to submit the application files

Application files must be submitted through diplomatic missions. Application files submitted by post or directly to the MFA or to the MNE, as well as application files received after the announced deadline will not be taken into consideration.

3. Enrolment Calendar

The registration period begins on 15 December 2017. The candidate should enquire at the diplomatic mission where he intends to submit the application file about the enrolment calendar. The deadline for submitting the application files is established by each diplomatic mission.

Foreign diplomatic missions accredited in Bucharest will submit their application files to the MFA - Public Diplomacy, Cultural and Scientific Directorate (DDPCȘ), accompanied by a verbal note, by 15 March 2018.

Incomplete or non-compliant dossiers with the fields of study and methodology are considered disqualified and will not be evaluated by the MFA committee. The files of the rejected candidates following the evaluation of the MFA and MNE committees are not returned. Dossiers filed directly with the MFA or MNE registration offices are not considered.

4. Documents required completing the file

The application file must contain the following documents:

4.1. Official letter issued by the diplomatic mission of the country of origin accredited to Bucharest or the diplomatic mission of Romania in the country of origin or residence;

4.2. The MFA application form (Appendix 1) for a scholarship in Romania, filled in correctly;

4.3. The MNE application form (Appendix 2) for the issue of the Letter of acceptance to study in Romania;

4.4. Legalized copies of the **obtained study diplomas** (baccalaureate diploma or its equivalent + bachelor's, master's and doctor's degrees, if any) and their legalized translation into one of the following languages: English, French or Romanian, if required;

4.5. Legalized copies of **matriculation sheets** / diploma supplements related to graduate studies and their legalized translation, if applicable;

4.6. Legalized copy of **the birth certificate** and certified translation in one of the following languages: English, French or Romanian;

4.7. Copy of the **first 3 pages of the passport**;

4.8. **The medical certificate** attesting to the fact that the person enrolling in the study does not have contagious diseases or other conditions incompatible with the required studies;

4.9. **Curriculum Vitae** of the applicant;

4.10. **Recent photos** - 2 pieces, passport format.

The files will also be filled in with the following documents (only for candidates falling within the specific category mentioned for each document):

Proof of name change (if applicable) - copy and legalized translation;

The certificate attesting the passing of the baccalaureate, bachelor's, master's or doctoral exam, as the case may be, for current year's graduates - copy and certified translation;

Certificate of graduation of the Romanian preparatory year or Language Proficiency Certificate, if applicable;

Declaration on parental consent in case of juvenile candidates (in one of the following languages: English, French or Romanian).

5. Procedure for file analysis and selection of scholars

The MFA checks the application files and presents the files that are eligible to the MFA Selection Board. The files selected by the MFA Commission will be forwarded to the MNE Selection Board.

The members of the two commissions evaluate the application files according to the scientific competencies of the candidates, as well as the chosen field of study.

The Boards will approve, within the number of places, the list of accepted candidates.

6. Announcement of results

The selection results will be announced by 15 June 2018, to each diplomatic mission that has submitted application files to the MFA. See Appendix 3.

Le programme de bourses d'études offertes par l'État roumain, par le ministère des Affaires étrangères, aux citoyens étrangers, en vertu de la Décision du Gouvernement no. 288/1993, pour l'année académique 2018 – 2019

METHODOLOGIE

1. Conditions générales d'attribution des bourses

Nombre de bourses: 85 bourses pour études universitaire et postuniversitaires en Roumanie, attribuées après une sélection de dossiers, par le Ministère des Affaires Étrangères (MAE) et le Ministère de l'Éducation Nationale (MEN), en conformité avec les réglementations en vigueur.

Critères de qualification:

- 1) des citoyens étrangers venant de tous les États du monde, à l'exception des États membres de l'UE. Les citoyens étrangers d'origine roumaine et ceux appartenant aux communautés historiques roumaines des environs bénéficient d'autres programmes de bourses.
- 2) Le demandeur de la bourse ne doit pas détenir la citoyenneté roumaine, n'a pas demandé ou n'a pas obtenu une forme de protection en Roumanie, n'est pas un apatride dont la résidence sur le territoire roumain est officiellement reconnue par la loi, n'est pas membre du corps diplomatique accrédité à Bucarest ou membre de la famille du corps diplomatique accrédité en Roumanie, n'a pas bénéficié d'une bourse de l'Etat roumain sur le même cycle d'études.
- 3) Le demandeur de la bourse doit présenter des documents d'étude délivrés par des établissements d'enseignement accrédités / reconnus, avoir de *bons résultats dans l'éducation, respectivement une moyenne des années d'études d'au moins 7 (sept) correspondant au système de notation en Roumanie ou le qualificatif « bien », le cas échéant.*
- 4) Le demandeur de la bourse *n'a pas, avant le 31 décembre de l'année où il a été nommé, plus de 35 ans - pour les études de premier cycle et de master et 45 ans respectivement - pour des études doctorales ou pour des études postuniversitaires, y compris dans le domaine de la santé.*

Les bourses sont attribuées pour **3 cycles d'études:**

- a) *licence:* les programmes d'études universitaires de licence s'adressent aux diplômés du secondaire ou du premier cycle qui ont obtenu un baccalauréat ou l'équivalent, ainsi qu'aux candidats qui ont besoin de poursuivre des études universitaires en Roumanie. Le programme complet s'étend sur une période de 3 à 6 ans, en fonction de la spécialisation suivie et se terminant par un examen de licence.
- b) *maîtrise:* les programmes d'études universitaires de maîtrise s'adressent aux diplômés universitaires, se déroulent pour une période de 1, 1,5 ou 2 ans et se terminent à la présentation de l'examen de thèse.
- c) *doctorat:* Les programmes d'études doctorales s'adressent à des diplômés des études universitaires de maîtrise ou équivalentes, se déroulent pour une période de 3 à 4 ans, selon le profil de la faculté choisie et se terminent avec la présentation d'une thèse de doctorat. L'admission au doctorat est conditionnée par la promotion du colloque d'admission et la découverte d'un directeur de thèse.

Pour plus d'informations veuillez consultez l'Annexe 3.

Les domaines d'études sont: sciences politiques et administratives, sciences de l'éducation, culture et civilisation roumaine, journalisme, études techniques, pétrole et gaz, sciences agricoles, médecine vétérinaire, architecture, arts visuels.

Pour plus d'informations, veuillez consulter l'ANNEXE 4.

Langue d'enseignement: Afin de promouvoir la langue et la culture roumaines parmi les citoyens étrangers, les bénéficiaires des bourses accordées par l'Etat roumain peuvent étudier uniquement en roumain. Pour les candidats qui ne parlent pas le roumain, une année préparatoire est prévue pour l'étude de la langue roumaine, avant les études proprement dites.

Les catégories suivantes de personnes sont dispensées de l'obligation de présenter le certificat de fin d'études préparatoires, lors de l'inscription à des programmes d'études avec enseignement en langue roumaine:

- a) les personnes présentant des documents d'études roumaines (diplômes et certificats) ou des documents d'études, des situations scolaires attestant au moins quatre années consécutives d'études suivis en roumain, dans une institution / établissement d'enseignement du système national roumain;
- b) ceux qui, pour s'inscrire à l'université, font la promotion du test de langue roumaine organisé selon la réglementation en vigueur.
- c) ceux qui, dans le but de s'inscrire à l'enseignement universitaire, présentent des attestations de compétence linguistique pour la langue roumaine, le niveau minimum B1, délivrées conformément à la réglementation en vigueur.

2. Les étapes pour la soumission des dossiers de candidature

Les dossiers de candidature doivent être envoyés seulement par les missions diplomatiques. Les dossiers déposés directement auprès des bureaux d'enregistrement du MAE ou MEN ainsi que les dossiers soumis après la date limite ne seront pas pris en compte.

3. Calendrier d'inscription

La période d'inscription commence le 15 décembre 2017, le candidat ayant l'obligation de s'intéresser sur les conditions attachées à la mission diplomatique où il/elle souhaite déposer le dossier. La date limite de soumission des dossiers est communiquée par chaque mission diplomatique.

Les missions diplomatiques étrangères accréditées à Bucarest soumettront les dossiers de candidature au MAE – Direction Diplomatie publique, culturelle et scientifique (DDPCŞ), accompagnés d'une note verbale, au plus tard le 15 mars 2018.

Les dossiers incomplets ou ceux qui ne respectent pas les domaines d'étude et la méthodologie sont considérés comme disqualifiés et ne seront pas évalués par la commission du MAE. Les dossiers des candidats refusés suite à l'évaluation des commissions MAE et MEN ne sont pas retournés. Les dossiers déposés directement auprès du bureau d'enregistrement du MAE ou MEN ne sont pas pris en compte.

4. Documents requis pour compléter le dossier

Le dossier de candidature au concours de bourse doit contenir les documents suivants:

- 4.1. Lettre officielle de la mission diplomatique** du pays d'origine accrédité à Bucarest ou de la mission diplomatique de Roumanie dans le pays d'origine ou de résidence;
- 4.2. Le formulaire de demande MAE (ANNEXE 1)** pour une bourse en Roumanie, rempli correctement;
- 4.3. Le formulaire de demande MEN (ANNEXE 2)** pour la lettre d'acceptation aux études;
- 4.4. Copies légalisées des diplômes d'études obtenus** (baccalauréat ou son équivalent + diplôme de licence, maîtrise et doctorat, le cas échéant) et leur traduction légalisée dans l'une des langues suivantes: anglais, français ou roumain, si nécessaire;
- 4.5. Copies légalisées des feuilles d'immatriculation** / suppléments de diplôme liés aux études supérieures et leur traduction légalisée, le cas échéant;
- 4.6. Copie légalisée de l'acte de naissance** et traduction certifiée dans l'une des langues suivantes: anglais, français ou roumain;
- 4.7. Copie des 3 premières pages du passeport;**
- 4.8. Le certificat médical** attestant que la personne inscrite à l'étude n'a pas de maladie contagieuse ou d'autres conditions incompatibles avec les études requises;
- 4.9. Curriculum Vitae** du candidat;
- 4.10. Photos récentes** - 2 pièces, format passeport.

Les dossiers seront également remplis avec les documents suivants (uniquement pour les candidats entrant dans la catégorie spécifique mentionnée pour chaque document):

Preuve de changement de nom (le cas échéant) - copie et traduction légalisée;

Le certificat attestant la réussite du baccalauréat, de la licence, de la maîtrise ou du doctorat, selon le cas, pour les diplômés de l'année en cours – copie et traduction certifiée;

Certificat d'obtention du diplôme de l'année préparatoire roumaine ou du certificat de compétence linguistique, le cas échéant;

Déclaration sur le consentement parental pour les candidats mineurs (dans l'une des langues suivantes: anglais, français ou roumain).

5. Procédure d'analyse des dossiers et de sélection des boursiers

Le MAE analyse l'exactitude de la préparation du dossier et présente les dossiers éligibles à la Commission de sélection du MAE. Les dossiers sélectionnés par la commission MAE seront transmis à la Commission MEN.

Les membres des deux commissions évaluent les dossiers de candidature en fonction des compétences scientifiques des candidats, ainsi que du domaine d'études choisi.

Les commissions approuvent, dans la limite du nombre de places, la liste des candidats acceptés.

6. Annonce des résultats

Les résultats du concours de bourses d'études seront annoncés jusqu'à la date de 15 juin 2018 à chaque mission diplomatique qui a soumis des dossiers de candidature au MAE. Voir l'annexe 3

**Programul de burse oferite de statul român,
prin Ministerul Afacerilor Externe,
cetățenilor străini,
pe baza H.G. 288/1993,
pentru anul universitar 2018 – 2019**
METODOLOGIE

1. Condiții generale de atribuire a burselor

Numărul de burse: 85 de burse pentru studii universitare și postuniversitare în România, prin concurs de dosare organizat pe baza reglementărilor în vigoare de către Ministerul Afacerilor Externe (MAE) și Ministerul Educației Naționale (MEN).

Criteria de calificare:

- 1) cetățeni străni care provin din toate statele lumii, cu excepția statelor membre UE. Cetățenii străini de origine română și cei aparținând comunităților istorice românești din proximitate beneficiază de alte programe de burse.
- 2) Solicitantul bursei nu trebuie să dețină cetățenia română, nu să a solicitat sau să nu a dobândit o formă de protecție în România, nu să fie apatrid al cărui ședere pe teritoriul României este oficial recunoscută conform legii, nu să fie membru al corpului diplomatic acreditat la București sau membru de familie al corpului diplomatic acreditat în România, nu să fi mai beneficiat de bursă din partea statului român pe același ciclu de studii.
- 3) Solicitantul bursei trebuie să prezinte acte de studii emise de instituții de învățământ acreditate / recunoscute, să aibă *rezultate bune la învățătură, respectiv o medie a anilor de studiu de minimum 7 (șapte) corespunzătoare sistemului de notare din România sau calificativul „Bine”, după caz.*
- 4) Solicitantul bursei *nu are, până la data de 31 decembrie a anului în care a fost nominalizat, vârsta mai mare de 35 de ani - pentru studii de licență și master, respectiv 45 de ani - pentru studii de doctorat sau pentru studii postuniversitare, inclusiv în domeniul sănătate.*

Bursele se acordă pentru **3 cicluri de studiu:**

- a) *licență:* Programele de studii universitare de licență se adresează absolvenților de studii liceale sau ai unor studii preuniversitare la finalul cărora au obținut o diplomă de bacalaureat sau echivalentă, precum și candidaților care solicită continuarea studiilor universitare de licență în România. Programul complet se derulează pe o perioadă de 3 - 6 ani, în funcție de specializarea urmată și se încheie cu susținerea unui examen de licență.
- b) *masterat:* Programele de studii universitare de master se adresează absolvenților de studii universitare de licență, se derulează pe o perioadă de 1, 1,5 sau 2 ani și se încheie cu susținerea examenului de disertație.
- c) *doctorat:* Programele de studii universitare de doctorat se adresează absolvenților studiilor universitare de masterat sau echivalente, se derulează pe o perioadă de 3 - 4 ani, în funcție de profilul facultății alese și se încheie cu susținerea unei teze de doctorat. Admiterea la doctorat este condiționată de promovarea colocviului de admitere și de găsirea unui conducător de doctorat.

Mai multe informații sunt disponibile în ANEXA 3.

Domeniile de studiu sunt următoarele: științe politice și administrative, științele educației, cultură și civilizație românească, jurnalism, studii tehnice, petrol și gaze, științe agricole, medicină veterinară, arhitectură, arte vizuale.

Pentru mai multe informații, vă rugăm consultați ANEXA 4.

Limba de studiu: În scopul promovării limbii și a culturii române în rândul cetățenilor străini, beneficiarii burselor acordate de statul român studiază **doar în limba română**. Pentru candidații care nu cunosc limba română, se acordă un an pregătitor pentru studiul limbii române, anterior studiilor propriu-zise.

Sunt exceptate de la obligația de a prezenta Certificatul de absolvire a anului pregătitor, la înscrierea la programe de studii cu predare în limba română, următoarele categorii de persoane:

- a) persoanele care prezintă acte de studii românești (diplome și certificate) sau acte de studii, situații școlare atestând cel puțin patru ani consecutivi de studii urmate în limba română, într-o unitate/instituție de învățământ din sistemul național din România;
- b) cei care, în vederea înscrierii în învățământul universitar, promovează testul de limba română, organizat potrivit reglementărilor în vigoare.
- c) cei care, în vederea înscrierii în învățământul universitar, prezintă Atestate de competență lingvistică pentru limba română, nivelul minim B1, eliberate potrivit reglementărilor în vigoare.

2. Demersuri pentru depunerea dosarelor de candidatură

Dosarele de candidatură se transmit doar prin intermediul misiunilor diplomatice. Dosarele depuse direct la birourile de registratură ale MAE sau MEN, precum și dosarele depuse după data limită nu vor fi luate în considerare.

3. Calendar de înscriere

Perioada de înscriere începe la data de 15 decembrie 2017, candidatul având obligația de a se interesa asupra condițiilor pe lângă misiunea diplomatică unde dorește să depună dosarul. Data limită de depunere a dosarelor este comunicată de fiecare misiune diplomatică.

Misiunile diplomatice străine acreditate la București vor transmite dosarele de candidatură la MAE- Direcția Diplomație Publică, Culturală și Științifică (DDPCȘ), însoțite de o notă verbală, până la **15 martie 2018**.

Dosarele incomplete sau cele care nu respectă domeniile de studiu și metodologia sunt considerate descalificate și nu vor fi evaluate de comisia MAE. Dosarele candidaților respinși în urma evaluării comisiilor MAE și MEN nu se returnează. Dosarele depuse direct, la registratura MAE sau MEN nu sunt luate în considerare.

4. Documentele necesare pentru completarea dosarului

Dosarul de candidatură la concursul de burse trebuie să cuprindă următoarele documente:

4.1. Adresa oficială din partea misiunii diplomatice a țării de origine acreditate la București sau a misiunii diplomatice a României în țara de origine sau de reședință;

4.2. Formularul MAE (ANEXA 1) de cerere pentru o bursă de studii în România, completat corect;

4.3. Formularul MEN (ANEXA 2) de cerere de eliberare a scrisorii de acceptare la studii;

4.4. Copii legalizate ale diplomelor de studii obținute (diploma de bacalaureat sau echivalentul acesteia + diplome de licență, masterat, doctorat, dacă este cazul) și traducerea legalizată a acestora în una din limbile: engleză, franceză sau română, dacă este nevoie;

4.5. Copii legalizate ale foilor matricole/ suplimentelor la diplomă aferente studiilor absolvite și traducerea legalizată a acestora, dacă este cazul;

4.6. Copie legalizată a certificatului de naștere și traducere legalizată în una din limbile: engleză, franceză sau română;

4.7. Copie după primele 3 pagini din pașaport;

4.8. Certificatul medical care să ateste faptul că persoana care urmează a se înscrie la studii nu are boli contagioase ori alte afecțiuni incompatibile cu studiile solicitate;

4.9. Curriculum Vitae al solicitantului;

4.10. Fotografii recente – 2 bucăți, format pașaport.

Dosarele vor fi completate și cu următoarele documente (doar pentru candidații care se încadrează în categoria specifică menționată pentru fiecare document):

Dovada schimbării numelui (dacă este cazul) - copie și traducere legalizată;

Adeverința care atestă promovarea examenului de bacalaureat, licență, master sau doctorat, după caz, pentru absolvenții anului curent - copie și traducere legalizată;

Certificatul de absolvire a anului pregătitor de limba română sau Atestatul de competență lingvistică, dacă este cazul;

Declarație privind acordul parental, în cazul candidaților minori (în una dintre limbile: engleză, franceză sau română).

5. Procedura de analiză a dosarelor și selectarea bursierilor

MAE analizează corectitudinea întocmirii dosarelor și prezintă dosarele eligibile Comisiei de selecție din cadrul MAE. Dosarele selectate de Comisia MAE vor fi transmise Comisiei MEN.

Membrii celor două comisii evaluează dosarele de candidatură după competențele științifice ale candidaților, precum și după domeniul de studii ales.

Comisiile vor aproba, în limita numărului de locuri, lista candidaților acceptați.

6. Anunțarea rezultatelor

Rezultatele concursului de burse vor fi anunțate până la data de 15 iunie 2018 fiecărei misiuni diplomatice care a transmis la MAE dosare de candidatură. **Vezi Anexa 3**

7. Drepturi și obligații

7.1. Beneficiarilor burselor li se asigură următoarele facilități:

-
- a) scutirea de la plata taxelor de înscriere, de procesare a dosarului, pentru testarea competențelor lingvistice de limbă română, de susținere a concursului de admitere la doctorat și a probelor specifice de aptitudini;
 - b) finanțarea cheltuielilor de școlarizare pentru anul pregătitor de limba română;
 - c) finanțarea cheltuielilor de școlarizare pentru studiile propriu-zise, dar nu mai mult de durata unui ciclu universitar, corespunzătoare programului de studii urmat;
 - d) acordarea unei burse lunare, pentru studenții înmatriculați în anul pregătitor de limba română;
 - e) acordarea unei burse lunare, pentru studenții înmatriculați la studii de licență, master, doctorat, respectiv în învățământul postuniversitar, inclusiv în domeniul sănătate, dar nu mai mult de durata unui ciclu școlar/universitar;
 - f) finanțarea cheltuielilor de cazare în căminele studențești, prin bugetul MEN, în limita subvenției alocate;
 - g) asistență medicală în caz de urgențe medico-chirurgicale și boli cu potențial endemo-epidemic, în conformitate cu legislația internă în vigoare;
 - h) transportul local în comun, de suprafață, naval și subteran, precum și transportul intern auto, feroviar și naval, în aceleași condiții ca studenților români, conform prevederilor legale.

Aceste facilități se acordă pe toată perioada studiilor, după cum urmează:

- a) pentru studenții înmatriculați în anul pregătitor de limba română, pe durata desfășurării acestuia;
- b) pentru studenții înmatriculați la studii de licență și master, pe parcursul anului universitar și în vacanțele legale, dar nu se acordă pe perioada vacanței de vară. În cazul în care studenții sunt reținuți la facultate pe timpul vacanței de vară pentru activități curriculare sau în cazul în care există prevederi legale specifice, drepturile se mențin și pe perioada vacanței de vară.
- c) pentru doctoranzii înmatriculați la forma de învățământ cu frecvență și pentru medicii rezidenți, pe toată durata anului calendaristic.
- d) pentru cursanții aflați la stagii de specializare, perfecționare postuniversitară, învățământ postuniversitar în domeniul sănătate, pe perioada efectuării stagiului/perioada lunilor-bursă.
- e) încă 30 de zile după finalizarea studiilor universitare sau a învățământului postuniversitar cu durata de cel puțin 1 an.

7.2 Cetățenii străini au următoarele obligații:

- a) să respecte Constituția României și legile statului roman;
- b) să respecte regulamentul intern al instituției de învățământ în care își desfășoară activitatea;
- c) să respecte prevederile prezentei metodologii.